



CHRA EMERGING PROFESSIONAL RESEARCH COLLOQUIUM

The Canadian Housing and Renewal Association's 45th Annual National Congress on Housing and Homelessness takes place April 30 – May 3, 2013 in Ottawa.

The Congress brings together approximately 400 delegates as the must-attend event for housing practitioners, decision-makers, policy experts and the next generation of housing leaders and advocates in Canada.

New to the 2013 CHRA Congress is the **CHRA Emerging Professional Research Colloquium**. This 2.5 hour session will take place as part of Congress, in the afternoon of May 1, 2013. It is an opportunity for graduate students and other professionals under the age of 30 doing research work to present their housing-related research to a national audience.

Interested applicants are asked to submit a short abstract (400 words maximum) describing the research by December 1, 2012. Abstracts will be reviewed by a CHRA selection committee. Selected applicants will be notified by December 10, 2012. At that time, specific time allotments will be provided. It is envisioned that presentations will be around 15 minutes. Note that this session is conditional to sufficient interest.

To submit an abstract or with questions, please contact Cheryl Ripley, Program Officer: 613-594-3007 x 10 or cripley@chra-achru.ca



The 45th National Congress on
Housing & Homelessness

Ottawa 2013



ACHRU CHRA

COLLOQUE SUR LA RECHERCHE DES PROFESSIONNELS EN ÉMERGENCE DE L'ACHRU

Le 45^e congrès national annuel sur le logement et l'itinérance de l'Association canadienne d'habitation et de rénovation urbaine (ACHRU) aura lieu du 30 avril au 3 mai 2013 à Ottawa.

Le congrès réunit quelque 400 délégués dans le cadre d'un évènement incontournable pour les praticiens de l'habitation, les décideurs, les experts stratégiques et la prochaine génération de dirigeants et de défenseurs du logement au Canada.

Une nouveauté à cette édition du congrès de l'ACHRU : le **colloque sur la recherche des professionnels en émergence de l'ACHRU**. Cette séance de 2,5 heures se déroulera dans le cadre du congrès, durant l'après-midi du 1^{er} mai 2013. C'est une occasion pour les étudiants diplômés et les autres professionnels âgés de moins de 30 ans qui s'adonnent à des travaux de recherche de présenter leur recherche sur le logement à un auditoire national.

Les candidats intéressés sont priés de soumettre, d'ici le 1^{er} décembre 2012, un bref sommaire (d'au plus 400 mots) décrivant leur recherche. Les résumés analytiques seront revus par un comité de sélection de l'ACHRU. Les candidats choisis seront avisés au plus tard le 10 décembre 2012. À ce moment-là, on leur précisera les plages horaires spécifiques allouées. Les exposés seront d'une durée d'environ 15 minutes. Remarque : la séance sera conditionnelle à un intérêt suffisant.

Pour soumettre un résumé analytique ou pour poser des questions, veuillez communiquer avec Cheryl Ripley, chargée de programme au 613-594-3007 x 10 ou cripley@chra-achru.ca



Le 45^e congrès national sur le
logement et l'itinérance

Ottawa 2013